



Barneys Overseas Chinese Church (BOCC)

圣巴拿巴华人教会

Sunday, 26 July 2020 – 4:30pm

我们将对节周日下午 4 点 30 分 (悉尼当地时间) 的教会主日崇拜进行直播。

请点击访问以下 Zoom 链接以在线方式参加我们的节主日崇拜。

We will live stream all our BOCC Sunday 4.30pm (Sydney time) church services via Zoom link below

<https://zoom.us/j/6940305524>

password: **jesus**

我们也很乐意为您祷告。请发送电子邮件到以下地址，并附上您需要祷告的内容：

We would love to pray for you. Please email us at this address with your prayer requests:

Bocccprayerteam@barneys.org.au

如果需要中文翻译 请点击

If you need translation, please join another Zoom meeting using another device on:

<https://us02web.zoom.us/j/8789543728>

Table of Contents (目录)

WELCOME/PRAYER (欢迎/祷告).....	3
SONG (唱诗): 'The Saving One (救主)'	3
BIBLE READING (读经): Psalm 119:97-104 (诗篇 119:97-104)	4
SERMON (讲道): A glorious gift that we desperately need	5
SONG (唱诗): '十架的爱 (Great is Your Love)'	5
THE LORD'S PRAYER (主祷文)	6
PRAYER (祷告)	6
SONG (唱诗): 'Living for Your Glory (为祢的荣耀而活)'	6
ANNOUNCEMENT/CLOSING PRAYER (报告/结束祷告).....	7
Weekly Program (周间查经/活动)	8
Other Information	8



PREPARING TO WORSHIP ONLINE WITH BOCC

- 预备自己线上崇拜 - 圣巴拿巴海外华人教会

- SHARE WITH ONE ANOTHER -

Join in our discussions during the hubs before and after the BOCC service and share some of your reflections and prayers. Hubs open every Sunday from 4pm and close at around 6.30pm (Sydney time) after the service.

- 互相分享 -

加入我们在主日之前和之后的线上讨论小组，并且把你的感想和祷告分享出来。我们的线上小组是在周日下午4点开始，在主日之后的大约悉尼时间6.30结束。

Link: <https://zoom.us/j/6940305524>. Password: jesus



Set aside time as if you were actually going to church
Join early and chat with people

为参加主日预留出时间
早点来主日可以和别人聊天



Join us for ZOOM online prayer
Contact Jason for more information

欢迎参加ZOOM线上的祷告会
更多信息 请联系Jason



- MINIMISE DISTRACTION -

Close other tabs, not folding clothes while the sermon is running (as tempting as that can be!), and put aside other devices that compete for your attention

- 减少让你分心的事 -
关掉多余的网页，不要再主日期间叠衣服（虽然很诱惑），把其他的电子设备收起来



- BE READY TO ENGAGE -

Have your Bible, pen, notepad, or YouVersion app ready for the Bible reading and preaching of God's Word

- 准备好全身心投入 -
准备好圣经，笔，笔记本或者是电子版圣经，在读经和讲道的时候会用到

WELCOME/PRAYER (欢迎/祷告)

SONG (唱诗): 'The Saving One (救主)'

If there is a failure of technology, consider singing along with this Youtube video: <https://www.youtube.com/watch?v=fPbRkND2JAO>

The Saving One	救主
<p>[Verse 1] What mercy was revealed What selflessness and peace My fate was surely sealed Until He rescued me</p> <p>[Verse 2] His pardon for my sin His bounty for my needs From slavery and shame I am redeemed</p> <p>[CHORUS] And heaven can't contain The glory of the Son Jesus is the Christ The Saving One His love has made a way The grave is overcome Jesus is the Christ The Saving One</p> <p>[Verse 3] No fear can hold me down No darkness steal my joy For blood has been poured out The enemy destroyed</p> <p>[Verse 4] Death could not hold Him down The cross was not enough To steal away His love For He is God</p> <p>[CHORUS] And heaven can't contain</p>	<p>[Verse 1] 宽容是何意 无私和平安又是何意 我的命运已定 直到祂来救赎</p> <p>[Verse 2] 祂赦免我罪 祂供应慷慨 曾经历奴役与黑暗 现重获自由</p> <p>[CHORUS] 圣子荣耀 溢满天国 耶稣基督 我们的救主 祂的爱已铺平道路 祂已战胜死亡 耶稣基督 我们的救主</p> <p>[Verse 3] 恐惧打不倒我 黑暗夺不走我的喜乐 因基督宝血既流 敌人已败</p> <p>[Verse 4] 死亡打不败祂 十架不是终点 想得到祂的爱 因祂是神</p> <p>[CHORUS] 圣子荣耀</p>

<p>The glory of the Son Jesus is the Christ The Saving One His love has made a way The grave is overcome Jesus is the Christ The Saving One</p> <p>[Bridge] X2 And anyone who calls upon his name They will be saved They will be saved</p> <p>[CHORUS] And heaven can't contain The glory of the Son Jesus is the Christ The Saving One His love has made a way The grave is overcome Jesus is the Christ The Saving One</p>	<p>溢满天国 耶稣基督 我们的救主 祂的爱已铺平道路 祂已战胜死亡 耶稣基督 我们的救主</p> <p>[Bridge] X2 任何人呼召祂名 都被救赎 都被救赎</p> <p>[CHORUS] 圣子荣耀 溢满天国 耶稣基督 我们的救主 祂的爱已铺平道路 祂已战胜死亡 耶稣基督 我们的救主</p>
<p><i>Written by Jon Neufeld, Mia Fieldes, Tim Neufeld CCLI #5673991</i></p>	

BIBLE READING (读经): Psalm 119:97-104 (诗篇 119:97-104)

Psalm 119:97-104	诗篇 119:97-104
<p>⁹⁷ Oh, how I love your law! I meditate on it all day long.</p> <p>⁹⁸ Your commands are always with me and make me wiser than my enemies.</p> <p>⁹⁹ I have more insight than all my teachers, for I meditate on your statutes.</p> <p>¹⁰⁰ I have more understanding than the elders, for I obey your precepts.</p> <p>¹⁰¹ I have kept my feet from every evil path so that I might obey your word.</p> <p>¹⁰² I have not departed from your laws, for you yourself have taught me.</p> <p>¹⁰³ How sweet are your words to my taste,</p>	<p>⁹⁷ 我何等爱慕你的律法， 终日不住地思想。</p> <p>⁹⁸ 你的命令常存在我心里， 使我比仇敌有智慧。</p> <p>⁹⁹ 我比我的师傅更通达， 因我思想你的法度。</p> <p>¹⁰⁰ 我比年老的更明白， 因我守了你的训词。</p> <p>¹⁰¹ 我禁止我脚走一切的邪路， 为要遵守你的话。</p> <p>¹⁰² 我没有偏离你的典章， 因为你教训了我。</p> <p>¹⁰³ 你的言语在我上膛何等甘美，</p>



<p>sweeter than honey to my mouth! ¹⁰⁴ I gain understanding from your precepts; therefore I hate every wrong path.</p>	<p>在我口中比蜜更甜! ¹⁰⁴ 我借着你的训词得以明白, 所以我恨一切的假道。</p>
---	---

SERMON (讲道): A glorious gift that we desperately need

SONG (唱诗): '十架的爱 (Great is Your Love)'

If there is a failure of technology, consider singing along with this Youtube video: <https://www.youtube.com/watch?v=dfVQ2nbrPnM>

十架的爱	Great is Your Love
<p>[Verse 1] 谦卑的君王 (qiān bēi de jūn wáng) 荣耀的君王 (róng yào de jūn wáng) 祢甘心卑微顺服, (ní gān xīn bēi wēi shùn fú) 舍命在十架上 (shě mìng zài shí jià shàng)</p> <p>[Verse 2] 谦卑的君王 (qiān bēi de jūn wáng) 荣耀的君王 (róng yào de jūn wáng) 我得医治, 因祢鞭伤 (wǒ dé yī zhì yīn ní biān shāng) 无尽恩典, 我心感恩 (wú jìn ēn diǎn wǒ xīn gǎn ēn)</p> <p>[CHORUS] 十架的爱, 何等奇妙 (shí jià de ài hé děng qí miào) 超乎我 所求所想 (chāo hū wǒ suǒ qiú suǒ xiǎng) 洗净我罪, 脱离污秽 (xǐ jìng wǒ zuì tuō lí wū huì) 穿上公义, 洁白衣裳 (chuān shàng gōng yì jié bái yī shang)</p> <p>十架的爱, 何等奇妙 (shí jià de ài hé děng qí miào) 我生命 (wǒ shēng mìng) 从此不再一样 (cóng cǐ bù zài yí yang) 带我重回, 天父怀抱 (dài wǒ chóng huí tiān fù huái bào) 在永恒里 (zài yǒng héng lǐ) 我不停歌唱 (wǒ bù tíng gē chàng) 十架的爱 (shí jià de ài)</p>	<p>[Verse 1] Jesus, humble King Jesus, glorious King You gave up Your life for me by dying on the Cross</p> <p>[Verse 2] Jesus, humble King Jesus, glorious King By Your stripes, I am healed I am thankful for Your grace</p> <p>[CHORUS] Great is Your love, poured out for me more than words can ever say Washed away my sins and my shame You gave me garments of praise</p> <p>Great is Your love, poured out for me Lord my life never will be the same I'm coming home into Your arms Forever I will sing Your praise Great is Your love</p>
<p>Lyrics and Music by: 曾祥怡 Grace Tseng © 2012 Stream of Praise Music/BMI. CCLI #2351995</p>	



THE LORD'S PRAYER (主祷文)

Our Father in heaven, hallowed be your name, your kingdom come, your will be done on earth as in heaven.	我们在天上的父，愿人都尊祢的名为圣。愿祢的国降临，愿祢的旨意行在地上，如同行在天上。
Give us today our daily bread. Forgive us our sins, as we forgive those who sin against us. Lead us not into temptation but deliver us from evil.	我们日用的饮食，今日赐给我们。免我们的债，如同我们免了人的债。不叫我们遇见试探，救我们脱离凶恶。
For the kingdom, the power, and the glory are yours now and forever.	因为国度、权柄、荣耀，全是祢的，直到永远。
Amen.	阿们。

PRAYER (祷告)

SONG (唱诗): 'Living for Your Glory (为祢的荣耀而活)'

If there is a failure of technology, consider singing along with this Youtube video: <https://www.youtube.com/watch?v=H-j7h0RiuNE>

Living for Your Glory (为祢的荣耀而活)	
[Verse 1] What good is it to gain the whole world But lose your soul? What good is it to make a sweet sound But remain proud?	[Verse 1] 得到全世界 却失去你的心，有什么益处呢？ 发出甜美的声音 却保持骄傲，有什么益处呢？
[Pre-chorus] In view of God's mercy I offer my all	[Pre-chorus] 鉴于神的仁慈 我奉献自己所有
[Chorus] And take my life Let it be, everything, all of me Here I am Use me for Your glory In everything I say and do Let my life honour You Here I am Living for Your glory	[Chorus] 把我的生命交给祢 我的所有属于祢 主啊我在这 为祢的荣耀，大大使用我吧 我所言所行 让我一生尊崇祢 主啊我在这 为祢的荣耀而活



<p>[Verse 2] The road I'm on It leads nowhere without You And the life I live It finds meaning in surrender</p> <p>[Pre-chorus] In view of God's mercy I offer my all</p> <p>[Chorus] And take my life Let it be, everything, all of me Here I am Use me for Your glory In everything I say and do Let my life honour You Here I am Living for Your glory</p> <p>[Bridge] X2 Seeking first the kingdom Seeking first the kingdom of my Lord</p> <p>[Chorus] And take my life Let it be, everything, all of me Here I am Use me for Your glory In everything I say and do Let my life honour You Here I am Living for Your glory</p> <p>[Bridge] X2 Seeking first the kingdom Seeking first the kingdom of my Lord</p>	<p>[Verse 2] 若没有祢 我所行的路归向何处 而我的生命 在顺服中找到意义</p> <p>[Pre-chorus] 鉴于神的仁慈 我奉献自己所有</p> <p>[Chorus] 把我的生命交给祢 我的所有属于祢 主啊我在这 为祢的荣耀，大大使用我吧 我所言所行 让我一生尊崇祢 主啊我在这 为祢的荣耀而活</p> <p>[Bridge] X2 先寻求国 先寻求神的国</p> <p>[Chorus] 把我的生命交给祢 我的所有属于祢 主啊我在这 为祢的荣耀，大大使用我吧 我所言所行 让我一生尊崇祢 主啊我在这 为祢的荣耀而活</p> <p>[Bridge] X2 先寻求国 先寻求神的国</p>
<p><i>Written by: Rachel Hughes, Tim Hughes ©2006 Thankyou Music CCLI #4879246</i></p>	

ANNOUNCEMENT/CLOSING PRAYER (报告/结束祷告)



Weekly Program (周间查经/活动)

<p>@Barneys Church, Broadway:</p> <p>Thursday 7pm Growth Tracks/All in DNA (e) 周四 7.00pm DNA 团契 (中)</p> <p>Families/Young Professionals City Group – Monthly (e/m) Relationship Seminar – Quarterly (e/m)</p>	<p>Sunday 周天</p> <p>12:30pm prayer meeting 祷告会 3pm Bible Study(e/m) 查经小组(英/中) 3-4pm English Corner City Group/ Growth Tracks 4:10pm pre-service prayer 主日前祷告</p>
--	---

***All program has been moved online. Please contact Jason for more info.*

1. We are moving all church-wide communication to Slack. Please sign on to Slack and message Jason and one of the leaders will put you into the appropriate hub/channel.
2. Post your email address on slack in your hub. We are trying to put people into breakout rooms directly this Sunday to streamline the process.
3. Create a zoom account with that email address (if you haven't already) at <https://zoom.us>
4. Later on, log into your zoom account and accept the friend request from "Bocc Admin"
5. Join church Sunday service at <https://zoom.us/j/6940305524> password: **jesus**

Other Information

1) If you wish to give electronically, our bank details are: 银行转账奉献户口

Acct. Name (账户名称) : St Barnabas Church Broadway

BSB (BSB 号码) : 032 249

Acct. No. (账户号码) : 213323

Reference line : BOCC

2) Contact Details: (联系方式)

- Website: barneys.org.au/bocc
- Mike Paget (Senior Pastor)
 - Email : mike.paget@barneys.org.au
- Jason Cheng
 - Mobile : 0425 268 706
 - WeChat: jctycheng
 - Email : jason.cheng@barneys.org.au



3) Mike's video announcement about how church will be responding to COVID

<https://vimeo.com/398445137>